
Til kommunelegen: Du har nå KUN fått det som er aktuellt. Saken er kompleks at jeg kan komme på 

besøk, eller du kan søke informasjon fra Plan og arealavdeling hos Lindås kommune.  

Mitt eneste spørsmål er : Kommer du til å gi en uttale når reguleringsplanen kommer ut på 2.gangs 

høring? 

Det er veldig viktig at det kommer på plass fortau/gangveg FØR det i det hele tatt settes en spade i 

jorden for utbygging. 

 

Det er mye mer på gang videre utover, men her er det som er aktuellt… 

70-80 bueininger på gang i reg.området. 

Pr. i dag er det 12-1500 kjøretøy som passerer «brekko» pr. døgn. 

Ganger du 80 bueininger med 3,5 ( som er gjennomsnitt jfr. Vegvesenet pr. bueining) får du ca. 300 

EKSTRA kjøretøy opp brekko. 

 

 

 

 



 

 

 

Dette er bilde av Kvamsbrekko, fylkesveg 404. Her er det livsfarlig!! Stupbratt ned og enebolig som vil 

bli truffet. Det er allerede sikret med nett nedenfor mur, grunnet småras som går hele tiden.. 

 



 

 

 

 

Her er det bilder fra i fjor sommer, vet ikke hva som har skjedd, men slike ting blir jo ikke rapportert 

inn så lenge det ikke er personskader. Men bilde viser at ulykker skjer…..  

 

Sånn. Det var en kort oppsummering.. 

Saken er kompleks!! 

Mvh 

Hans olav evensen 


